
Styrelsemöte
2/10, 16.00, Hus P rum 006

Innan mötet öppnades så har Valberedningen varit med på mötet för att diskutera vilka
egenskaper Samordnare och Styrelsen tänker skulle passa in i respektive utskott.
Valberedningen och Styrelsen har även diskuterat om Utbildningsutskottet ska vara 3 stycken,
och vi har bestämt att utvärdera detta till nästa inval för att eventuellt ändra det. Vi har även
diskuterat Aktivitetsutskottet Evenemang och framtiden av posterna, vi har också valt att
utvärdera denna posten och att nu välja in två stycken på 1 år. Styrelsen ska även skriva en
lista med förslag till Aktivitetsutskottet Evenemang för att ge dem lite inspiration.

1 § Mötet öppnas

17.35

2 § Närvarande styrelsemedlemmar

Kommunikationssamordnare: Vicky Rubin

Kommunikationssamordnare: Amalia Degler

Social samordnare: Fredrika Åkerlund

Ledamot: Vendela Norell

Karriär Samordnare: Sebastian Gadd

Ordförande: Agnes Enterman

Vice Ordförande: Erika Kalnak Jönsson

Sekreterare: Anna Waldén

3 § Frånvarande styrelsemedlemmar

Ekonomiansvarig: Lovisa Fridqvist

4 § Val av ordförande och sekreterare för mötet

Ordförande: Agnes Enterman

Sekreterare: Anna Waldén

5 § Val av justerare tillika rösträknare



Vice Ordförande

6 § Godkännande av dagordningen

Ja

7 § Information från styrelsemedlemmar

Alla styrelsemedlemmar mår bra! Stressade inför ekonomitentan, men alla är väldigt taggade
på PiLA mässan.

8 § Punkter att diskutera
● Inget svar angående vad andra föreningar har för avgift på annonser

Tyvärr inget svar online, men Ledamot ska fråga på P-riks möte i Stockholm i helgen.

● Hemsida
Ledamot har kommit in på kontot med Loopia. En faktura ska betalas till hemsidan.

● Nytt angående P-Riks årsmöte i Lund 10-12 november

P-Riks sittning på Kristianstad nation där vi bjuder in alla nya och gamla föreningsaktiva,
sittning 11/11. Puben den 10/11 bara för styrelsen. Sekreterare skickar information till
Kommunikation om info så vi kan släppa biljetter på Hitract. Eventuellt ett Great Gatsby
tema. Alla i styrelsen ska lägga in 10/11 pub och 11/11 sittning!

● P-Riks styrelse vill även komma en helg under hösten och hälsa på
Kul! Vi avvaktar med detta, alla har ganska mycket innan P-Riks kommer 10-12 november.

● Samarbetspartnern “Psykologisk metod” vill möjligen inte vara partner längre, skulle
dock då ha event i November enligt förra årets avtal ´.

Samtal i styrelsen. Näringslivsutskottet tror att det är för att Psykologisk metod inte vill vara
samarbetspartner längre eftersom det är ett så litet företag. 5000 kr som då kommer att gå ur
budgeten. Näringslivsutskottet ska dock teckna ett nytt avtal med SSR. Näringslivsutskottet
ska fråga om vi ska höja deras avgift med några procent för att höja efter inflationen (ca 7%).
Trelleborg Group ska också anordna en skuggning för PiLs medlemmar.

● Uppdatering efter Social samordnares utvecklingssamtal med utskotten.
Slaget om Samvetet, kul om PiL är med nästa år tycker Generalerna, de ska säga det i sin
överlämning också. Bra blandning på personlighet. Generalerna upplevde många situationer
som de inte hade tänkt på, bra men någon som kan hantera olika situationer.



Diskussion om Aktivitetsutskottet med Valberedningen. Skriva ner lite förslag till
evenemangsutskottet. Utvärdera denna termin hur vi ska göra med posten sen. Det är en
relativt ny post som är svår att komma på idéer till. Styrelsen har beslutat om att ha två poster
på 1 år, utvärdering i vår om sport/evenemang ska slås ihop. Viktigt att Samordnare har ett
uppstartsmöte med utskottet.

● Uppdatering från Karriärsamordnare kring utskotten, diskussion om vad som är
viktigt för posterna inför Valberedningens intervjuer.

Vilja att påverka är viktigt i posten. De som kommer in får gärna vara nytänkande. Kul om
nya utbildningsutskottet skulle vilja vara lite mer aktiv inom Arbetsrätten och kanske vara
med i deras ledningsgrupp. Det skulle också vara kul om de skulle vilja ha en gång per termin
ett öppet möte där studenter kan komma och diskutera sin utbildning. Utvärdering till våren
om det behöver vara 3 i utbildningsutskottet. PiLA nämner att det är väldigt viktigt att vara
kommunikativ och inte vara rädd att få ett nej. Mentorskapsutskottet nämner också att det är
viktigt att förstå vikten av posten och inte vara rädd att få nej. Näringslivsutskottet poängterar
att det skulle egentligen vara bra om man hade intresse för avtal eller har erfarenhet att skriva
avtal. Ide att vi ska trycka på vilket utskott som gör vad när vi lägger ut evenemang.

● Utvärdering PiL 2023 - 0 svar från Sekreterarens anonyma formulär.
Sekreterare ska skicka ut en påminnelse i Teams.

● HR-föreningen (fråga om att dela ett LinkedIn-inlägg)
Beslut om att Ledamot ska dela HR-föreningens inlägg på LinkedIn.

● HR-föreningen, föreläsning i vår.
HR-förening vill gärna ha en föreläsning med oss, men de vill gärna göra någonting som inte
tar så mycket tid. Förslag med lunchföreläsning och att de ska ha en mer öppen
paneldiskussion. Styrelsen är mycket positiv till detta.

● Novisch: Tackgrej till huvudfaddrar.
Generalerna får gärna ha det innan de går av, men såklart om de inte hinner så kan de ju ha
det efter. Men det blir ju bättre för bokföringen om de gör det innan de går av.

● Positivt om Hitract! Bra till sittningarna nu och att man kan betala med Apple Pay.
Kul för styrelsen att äntligen höra någonting positivt om Hitract.

9 § Övriga frågor



● Skapa diplom

● Ett sista styrelsemöte med mat+förköp! Vart, när?

● Pluggstuga inför personalekonomitentan?

● Näringsliv inlogg och höja avgifter?
Ledamot ska kolla med Loopia om deras inlogg.

● 23 nov - bestämt datum med sittning?
Aktivitetutskottet har bokat det men inte skrivit avtal ännu.

10 § Kalender för kommande period
● PiLA

● Föreningsmöte

● P-Riks

11 § Fastställande av tid för nästkommande styrelsemöte

Ordförande mejlar Västgöta Nation och Östgöta nation om förköp till nästa styrelsemöte, prel
11/10 eller 12/10!

12 § Mötet avslutas

19.00


